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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Az adófizetők fizetik az állami szervezetek bírósági költségeit is? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kormány által kormányzati kommunikációra használt, Magyar Televízió Nonprofit Zrt .

folyamatosan azzal (is) kerül célkeresztbe, hogy gazdaságtalan működését a Kormány mindig

újra és újra megfinanszírozva. Nem is csoda, hogy emiatt számos támadás éri a köztelevíziót .

Nem olyan rég történt, hogy az MTVA beperelt egy magánszemélyt, mert az különböz ő

fórumokon (leginkább internetes blogján), a szervezetnek nem tetsz ő véleményt formált

annak munkásságáról . Ezt a személyt Szabó Szabolcsnak hívják és első fokon megnyerte a

pert az MTVA-val szemben. Miután a bíróság elutasította a szervezet keresetét, 30 ezer forint

illeték megfizetésére kötelezte azt . A pert követően az egykori alperes levelet kapott, melybe n

arról értesítik, hogy a 30 ezer forint illetéket nem az egykori felperes, tehát az MTVA fizet i

meg, hanem a Magyar Állam, mivel a szervezet illetékmentes .

Ahogyan azt az úriember is írja blogján : „az MTVA több mint 70 milliárd adóforintot tapso l

el, bizonyítottan híreket hamisít, felháborodik, amikor valaki ezt ráolvassa, pert indít, az t

elveszti, majd még a harmincezer forint illetéket sem akarja kifizetni a 70 milliárd forinto s

költségvetési támogatásából, hanem inkább közvetlenül az államra terhelteti. "



Ezek alapján kérdeztem Tisztelt Miniszter Urat, hogy igaz-e az a hír, hogy az MTVA a z

államra hárítja a bírósági per által keletkezett fizetési kötelezettséget? Amennyibe n

igen, elfogadhatónak tartja-e Miniszter Úr az állam fizesse meg egy közfeladatoka t

ellátó szervezet bírósági költségeit? Terveznek ezzel kapcsolatos jogszabályi módosítást ,

hogy az adófizetők ne legyenek ezzel is terhelhetőek?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . február 22 .

Tisztelettel :

ar Zoltán
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